
PROTOKÓŁ  Nr  IX / 2015 

sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu  07 sierpnia 2015 roku 

 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr VIII/15 sesji odbytej w dniu 23.07.15 r.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na drodze powiatowej 0286T i parkingu przy Zespole Szkół w 
Ćmińsku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych 
opłat z tytułu trwałego zarządu nieruchomości.  

8. Sprawy różne. 
9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zakończenie sesji. 

 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 14.10 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył IX sesję Rady Gminy. 
Powiedział, że sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy 
z dnia 08.03.1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2013 r. poz. 594 z późn.zm.). 
Następnie powitał imiennie gości zaproszonych – radnego powiatu kieleckiego Zdzisława 
Zapałę, Radnych, Sołtysów, Wójta, Skarbnika Gminy, Kierowników referatów Urzędu 
Gminy i jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkie inne osoby obecne na sesji. 
 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
na sesji jest obecnych 10 radnych. Radni Baran Kamil, Kozieł Sławomir i Sławski Damian 
usprawiedliwili nieobecność. Radni Modrzejewska Bożena i Rogula Piotr spóźnią się. 
Stwierdził, że obrady Rady Gminy są prawomocne. 
 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z listą obecności 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Moćko Zdzisław, który wyraził 
zgodę. W związku z brakiem głosów przeciwnych poddał pod głosowanie wybór sekretarza 
obrad. 
                 Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.                   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy wybrała sekretarza obrad radnego Zdzisława Moćko. 
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Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. W związku z wnioskiem Wójta Gminy i 
przekazaniem projektu uchwały wnioskuje o wprowadzenie punktu nr 6 o  treści – „Podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat z tytułu 
trwałego zarządu nieruchomości.” natomiast punkty 6 do 9 przesunąć o 1 tj. na nr 7 do 10. 
Spytał, czy są inne wnioski dot. porządku obrad? W związku z brakiem innych wniosków 
poddał pod głosowanie – kto jest za proponowaną zmianą porządku obrad? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad. Następnie  poddał pod głosowanie 
przyjęcie porządku sesji wraz ze zmianą jak na stronie 1 protokołu.                                        

          Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło udział 
10 radnych – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1. 

Na sesję przybył radny Piotr Rogula. 

Ad.5.                                                                                                                                                                                                                    
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokół nr VIII/15 sesji w  
dniu 23.07.15 r. był wyłożony w sali obrad na godzinę przed rozpoczęciem obrad, był 
przesłany radnym e-mailem celem zapoznania się. Powiedział, że przed rozpoczęciem obrad 
nie wpłynęły uwagi do protokołu. Poddał pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 

                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 11 radnych – 11 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Na sesję przybyła radna Modrzejewska Bożena. 
 
Ad. 6. 
Ins. Ref. IGPOS Artur Pierzak powiedział m.in. w związku z ogłoszonym przetargiem na 
dowóz dzieci do Zespołu Szkół w Ćmińsku zaistniała potrzeba dostosowania miejsc 
wsiadania i wysiadania osób wskazanych w specyfikacji przetargowej do obowiązujących 
przepisów ustawy o transporcie drogowym, które będą niezbędne do uzyskania przez 
przewoźnika zezwolenia na wykonywanie regularnego specjalnego przewozu osób w 
krajowym transporcie drogowym. Został napisany projekt uchwały w sprawie wskazania 
wstępnej lokalizacji dwóch nowych przystanków i poprosił o podjęcie uchwały w tej sprawie. 
Udzielił odpowiedzi na pytania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wskazania wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na drodze powiatowej 
0286T i parkingu przy Zespole Szkół w Ćmińsku. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IX/69/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
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Ad. 7. 
Z-ca Kier. ref. IGPOS Katarzyna Kozieł powiedziała m.in. projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat z tytułu trwałego zarządu 
nieruchomości został napisany, bo Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji Miedziana Góra 
wystąpiło z wnioskiem o przekazanie, obecnie znajdującego się we władaniu ZGK trwałego 
zarządu – nieruchomości zabudowanej  ośrodkiem sportu i rekreacji w Kostomłotach Drugich 
ul. Stadionowa 3 oraz nieruchomości zabudowanej ośrodkiem sportów masowych w Ćmińsku 
ul. Podgród 57. Jednocześnie wystąpiono o udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu 
trwałego zarządu na poziomie 99 %. Mając na uwadze cel jakiemu mają służyć obiekty tj. 
niezwiązane z działalnością zarobkową są przesłanki do udzielenia bonifikaty. Szerzej 
omówiła tą sprawę i poprosiła o podjęcie uchwały. 
                  W trakcie krótkiej dyskusji udzieliła odpowiedzi na pytania – m.in. że sprawa 
boiska w Kostomłotach Pierwszych będzie rozpatrywana w okresie jesiennym, gdy będzie 
wygasać umowa. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznych opłat z tytułu trwałego zarządu 
nieruchomości. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 12 radnych – 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr IX/70/15 w ww. sprawie (stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
 
Ad. 8. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk odczytał Rozstrzygnięcie nadzorcze 
Wojewody Świętokrzyskiego Znak:IN-III.4130.36.2015 z dnia 31.07.2015 r. stwierdzające 
nieważność części uchwały Nr VII/53/15 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 26 czerwca 
2015 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Kostomłoty 
Pierwsze na terenie gminy Miedziana Góra – część II A, w zakresie: Zdania drugiego 
zawartego w § 18 ust. 3 pkt 2 uchwały, o treści: „Dopuszcza się przewyższenie zabudowy na 
powierzchni 20 %.” (ksero „Rozstrzygnięcia..” stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił Kierownika Centrum Sportu, Turystyki i 
Rekreacji w Miedzianej Górze Pana Adama Głogowskiego. Pierwszy nabór był 
unieważniony, drugi nabór został rozstrzygnięty i Kierownik rozpoczął urzędowanie od 
3.08.15 r. W skład Centrum wejdą 2 obiekty tj. w Kostomłotach Drugich i Ćmińsku natomiast 
Kostomłoty Pierwsze są w użyczeniu do końca br. i przejęcie będzie od 1.01.16 r. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło zapoznał z treścią pisma przesłanego 
do Komisariatu Policji w Strawczynie dot. bezpieczeństwa na ul. Podmiejskiej w 
Kostomłotach Pierwszych. 
 
 
Ad. 9. 
Radna Bożena Modrzejewska powiedziała, że gimbus w szkole w Ćmińsku został 
zlikwidowany, ogłoszono przetarg, a nie była o tym poinformowana Komisja Zdrowia, 
Oświaty i Spraw Społecznych. Gimbus będzie przejeżdżał przez 4 sołectwa, to może środki 
funduszu sołeckiego z tych sołectw przekazać na zakup nowego samochodu? Spytała od 
której strony będzie projektowana kanalizacja do szkoły w w Ćmińsku? 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk powiedziała m.in. gimbus w Ćmińsku wymagał 
kosztownych napraw, będą też oszczędności z płacy dla pracownika. Po pewnym czasie 
będzie można określić, czy to było korzystne ze strony finansowej. 
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Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że na posiedzeniu komisji w dniu 22.06.br. była 
informacja o likwidacji gimbusa w szkole w Ćmińsku i ogłoszeniu przetargu na dowóz dzieci 
do szkoły. Przetarg nie jest jeszcze rozstrzygnięty. Koszty będą znane po pewnym czasie 
funkcjonowania. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk – po pierwszym półroczu 
funkcjonowania będą wiadome koszty dowozu dzieci do szkoły w Ćmińsku. Przetarg na 
dowóz dzieci do szkoły jest na cały rok, obecnie nie można mówić o zakupie samochodu. 
Kier.ZGK Zdzisław Zapała  - kanalizacja do szkoły w Ćmińsku będzie od strony 
Wyrowców. 
Sołtys Drogosz Czesław – przewoźnik musi dojeżdżać do Bugaja, bo stracimy uczniów. 
Insp. ref. IGPOS Artur Pierzak  – będzie jeździł do Bugaja, trasa będzie taka jak 
dotychczas. 
Radny Raczyński Kazimierz – jest nowa jednostka organizacyjna to jak będzie odnośnie 
konkursów na działalność klubów sportowych, czy będą pisać wnioski? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – przez Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji będą 
konkursy. 
Kier.CSTiR Adam Głogowski – zachowamy dotychczasową formę, bo zgodnie z przepisami 
musi to być w formie konkursu. 
Radny Korczyński Marian  – są zmiany w Urzędzie Gminy, odwołany zastępca wójta, 
zmiana na stanowisku sekretarza. Poprosił o przedstawienie się Kierownika Centrum. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  – na poprzedniej sesji informował Radę, jakie są powody 
odwołania Zastępcy Wójta. Pani Sekretarz Mirosława Duda po okresie zwolnienia 
lekarskiego wróciła do pracy. 
Kier. CSTiR Adam Głogowski przedstawiając się powiedział m.in. wygrał konkurs na to 
stanowisko Kierownika Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Miedzianej Górze, od 11 lat 
pracuje w samorządzie gminnym zajmował się między innymi turystyką, sportem, rekreacją. 
Od 2004 r. pracował na stanowisku kierowniczym. Posiadane doświadczenie przyda się w tej 
Gminie, a z pomocą Radnych uda się rozwinąć sprawy objęte działalnością Centrum Sportu. 
Sołtys Radek Zygmunt spytał, kiedy będą montowane tablice informacyjne w Kostomłotach 
Drugich? Kiedy będzie naprawiony zapadnięty przepust na drodze koło posesji Cieplickich? 
Radny Pow. Zdzisław Zapała poinformował, że rozpoczęto prace przy budowie chodnika w 
Kostomłotach Pierwszych przy ul. Starowiejskiej. W następnym tygodniu odbędzie się 
przetarg na budowę chodnika przy drodze Porzecze-Bobrza. W poniedziałek tj. 9 sierpnia br. 
Kierownik obwodu drogowego będzie uzgadniał sprawy chodnika przy ul. Tumlińskiej. 
Sprawa zapadniętego przepustu w Kostomłotach Drugich została zgłoszona i będzie robiona. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  zwrócił się do radnych i sołtysów o zgłoszenie do Pana 
Pierzaka, gdzie umiejscowić tablice, bo są już wykonane. Przekazał jakie zaszły zmiany w 
przepisach prawnych związanych z pozyskaniem środków z NPPDL na budowę dróg tzw. 
schetynówek – Gmina nie może przejąć drogi powiatowej i występować o środki. Powiat miał 
zgłoszone dwie drogi, a teraz może starać się o dofinansowanie na trzy drogi i tą trzecią może 
będzie ul. Podmiejska. Gmina musi dofinansować w 25%. 
Radny Karczewski Marcin spytał, dlaczego nie może to być droga w Bobrzy? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – w Bobrzy trzeba robić wodociąg i dlatego nie można 
robić drogi. W połowie miesiąca września br. może uda się ogłosić przetarg na budowę 
kanalizacji sanitarnej Tumlin, Ćmińsk; przetarg na wykonanie projektu kanalizacji Porzecze, 
Bobrza, Przyjmo i inne. Jednocześnie byłby projekt na wykonanie wodociągu – wymiana rur 
azbestowych. 
Radny Raczyński Kazimierz przypomniał, że podczas spotkań wyborczych mówiono o 
budowie drogi gminnej ul. Leśna od przepompowni, może uda się to zrobić. 
Radny Karczewski Marcin – w Bobrzy potrzebne są punkty świetlne, może udałoby się to 
zrobić w ramach środków z funduszu sołeckiego? 
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Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – zgłosić potrzeby w trybie pilnym, będzie rozpoznanie co 
należy zrobić. 
Radna Modrzejewska Bożena podziękowała za wykoszenie trawy na placu zabaw koło 
Kościoła w Ćmińsku. 
Radny Korczyński Marian  podziękował za wykoszenie trawy wokół Kaplicy w 
Kostomłotach Pierwszych. Zaprosił wszystkich na uroczystości odpustowe w Kostomłotach 
Pierwszych w dniu 9.08.br. oraz na uroczystości związane z odejściem z Parafii ks. 
Proboszcza Mirosława Cisowskiego w dniu 16.08.br. godz. 12.00 w Kościele w 
Kostomłotach Drugich. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad, podziękował wszystkim za udział i zamknął IX sesję Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Obrady zakończyły się  o godz. 14.50. 
 
 
             Protokolant                            Sekretarz                       Przewodniczący Rady Gminy 
 
           Halina Żelazna                      Zdzisław Moćko                     Bogusław Sobczyk 
 
        
                      
 
 
 


